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Louisiana, 2065. A lot has changed in the 43rd year of the Kurian Order. Possessed of
an unnatural hunger, the bloodthirsty Reapers have come to Earth to establish a New
Order built on the harvesting of human souls. They rule the planet. And if it is night, as
sure as darkness, they will come. But on this pitiless world, the indomitable spirit of
man still breathes in Lieutenant David Valentine. And his mission is to win back Earth...
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经典

Vampire

Si-Fi

评论

这书最后有情色描写，David
Valentine跟Molly干的热火朝天，然后为了美人不惜冲冠一怒闯入吸血鬼大本营，一番
牛叉哄哄的惊天动作戏之后把美人儿抢到手，第二本David就要从Wolf变成Cat了，书比
较慢热，期待看火爆动作戏的可能会失望些，因为时间跨度很长，8本之
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书评

大约在两亿年前，他们来到了地球，Ancients，他们建造了各个“门”，可以自由穿梭
，很耳熟吧，貌似像星际之门一样
很不幸，这跟星际之门完全不一样，这是个凄惨的故事
古人们很快发现在地球上，吸收动物的精华，Aura，可以保持自己长生不死，而这种精
华，和体积无关，和智商...  
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